

PREMIUM MIRAGE ALL INCLUSIVE stay exclusive



- The Premium Mirage All Inclusive Meal Plan includes breakfast, lunch, and dinner at Suan Bua Restaurant.
- Guests are welcome to enjoy lunch & dinner in our speciality restaurants: Uno Mas, Sands Beach Club, or Sheesh with our extensive menus available or buffet prepared by our Chefs.
- An exclusive access to Mirage Family Lounge serving breakfast, afternoon tea and evening drinks.
- For a la carte restaurants, one meal per guest includes a starter, a main course, and a dessert. Items that are part of your meal plan will be indicated with remarks.
- Selected premium alcoholic and non-alcoholic beverages available from 11:00 - 01:00 hrs.
- The meal plan is effective from 15:00 hrs on the day of arrival and ends at 15:00 hrs on the day of departure.
- A selection of complimentary ice cream is available at the ice cream hut near Sands Beach Club from 12:00 - 17:00 hrs.
- Guest can avail 30% discount at SPA Cenvaree & Candy Kids Spa and 15% discount on water sports activities

F&B OUTLETS	CUISINE	LOCATION	OPERATIONAL HOURS
	Thai & International Buffet	Level G	Breakfast (Mon-Fri 07:00 - 10:30 hrs) (Sat-Sun 07:00 - 11:00 hrs) Lunch 12:30 - 15:00 hrs Dinner 18:00 - 22:30 hrs
	Argentinian grill (Booking required for lunch & dinner)	Level G	Breakfast (Mon-Fri 07:00 - 10:30 hrs) (Sat-Sun 07:00 - 11:00 hrs) Lunch 12:30 - 15:00 hrs Dinner 18:00 - 22:30 hrs
	Beach club & grill	Level G (By the family pool)	Breakfast 08:00 - 10:30 hrs Lunch 12:00 - 15:00 hrs Snacks 15:00 - 17:30 hrs Dinner 18:00 - 22:30 hrs
	Lebanese cuisine & Shisha lounge	Level 8	Breakfast 08:00 - 11:00 hrs Dinner 18:00 - 22:30 hrs Shisha* 17:30 - 23:30 hrs
	Club Lounge (Mirage guests only)	Level L	Lounge access 06:30 - 21:30 hrs Breakfast 06:30 - 11:00 hrs Afternoon tea 15:00 - 16:30 hrs Evening drinks 17:30 - 19:00 hrs
	Beach Bar (Beverages only)	Level G (Water park)	11:00 - 23:00 hrs The Deck 17:30 - 23:00 hrs
	SPA Cenvaree & Candy Kids Spa	Level G	09:00 - 22:00 hrs

- Following local government requirements, alcohol will only be served to those 21 years old and above.
- In-room dining and minibar are not part of the meal plan and are chargeable as per consumption.
- Dress code for dining policy applies.
- Kids below 6 years old enjoy dining in for free, accompanied by their parents. Kids between the age of 6-12 years old enjoy a 50% discount on the meal plan.
- *Chargeable as per consumption.
- Please adhere to the restaurant operational hours to avail your meal plan.
- Meals (breakfast, lunch, snacks and dinner) can be availed to maximum one restaurant per meal.
- Additional meal consumption is chargeable.
- The management reserves right to amend opening hours and the meal plans without prior notice.

ПРЕМИУМ МИРАЖ ВСЕ ВКЛЮЧЕНО эксклюзивный отдых



- Система питания по программе "Премиум Мираж Все Включено" включает завтрак, обед и ужин в ресторане Suan Bua.
- Мы рады предложить гостям ужин в наших фирменных ресторанах: Uno Mas, Sands Beach Club или Sheesh с ассортиментом блюд на выбор из комплексного/сет меню на или блюдо на шведском столе, приготовленных нашими шеф-поварами
- Эксклюзивный доступ в Mirage Family Lounge, где подают завтрак, послеобеденный чай и вечерние коктейли
- По системе «Премиум Мираж Все Включено» гостям предлагаются алкогольные и безалкогольные напитки премиум-класса с 11:00 до 01:00 часов
- Программа питания вступает в силу с 15:00 часов в день Вашего прибытия и оканчивается в 15:00 часов в день отъезда. С 12:00 до 17:00 часов в киоске с мороженым рядом с пляжным клубом Sands Beach Club Вам предложат большой выбор бесплатного мороженого.
- С 12:00 до 17:00 часов в киоске с мороженым рядом с пляжным клубом Sands Beach Club вам предложат большой выбор бесплатного мороженого.
- Гости могут так же воспользоваться 30% скидкой в СПА салоне SPA Cenvaree & Candy Kids Spa и 15% скидкой на водные виды спорта.

КАФЕ&РЕСТОРАНЫ	КУХНЯ	РАСПОЛОЖЕНИЕ	ЧАСЫ РАБОТЫ
	Тайская и международная кухня Шведский стол	Уровень G	Завтрак (Пн - Пт 07:00 - 10:30) (Сб - Вс 07:00 - 11:00) Обед 12:30 - 15:00 Ужин 18:00 - 22:30
	Аргентинский гриль-ресторан (Для обеда и ужина бронирование обязательно)	Уровень G	Завтрак (Пн - Пт 07:00 - 10:30) (Сб - Вс 07:00 - 11:00) Обед 12:30 - 15:00 Ужин 18:00 - 22:30
	Пляжный клуб & гриль	Уровень G (Возле семейного бассейна)	Завтрак 08:00 - 10:30 Обед 12:00 - 15:00 Закуски 15:00 - 17:30 Ужин 18:00 - 22:30
	Ближневосточная кухня и кальянная	Уровень 8	Завтрак 08:00 - 11:00 Ужин 18:00 - 22:30 Кальян* 17:30 - 23:30
	Клубный Лаундж (только для гостей отеля Мираж)	Уровень L	Доступ В Зону Отдыха 06:30 - 21:30 Завтрак 06:30 - 11:00 Послеобеденный чай 15:00 - 16:30 Вечерний коктейль 17:30 - 19:00
	Пляжный бар (Только напитки)	Уровень G (Аквапарк)	11:00 - 23:00 The Deck 12:30 - 23:00
	SPA Cenvaree & Candy Kids Spa	Level G	09:00 - 22:00 hrs

- В соответствии с требованиями законодательства, алкоголь предоставляется только лицам, достигшим 21 года.
- Доставка еды в номер и мини-бар не входят в систему питания и оплачиваются по факту потребления.
- В ресторане предусмотрен дресс-код.
- Дети до 6 лет в сопровождении родителей питаются бесплатно. Детям в возрасте от 6 до 12 лет предоставляется 50-процентная скидка на питание.
- *Оплачивается по факту потребления.
- Чтобы воспользоваться своим планом питания, пожалуйста, придерживайтесь графика работы ресторана.
- Для каждого приема пищи (завтрак, обед, полдник и ужин) разрешается посетить не более одного ресторана. При необходимости дополнительного питания взимается соответствующая оплата.
- Администрация оставляет за собой право изменять часы работы и планы питания без предварительного уведомления.